
 
 

SCHRIFTELIJKE VRAGEN 

 
Onderwerp:  Elektrische fietsoplaadpunten Den haag    Den Haag, 9 juni 2016 

 

 

Geachte voorzitter,  

 

De elektrische fiets (e-bike) wordt een steeds belangrijker vervoersmiddel. Het is niet alleen een 

hulpmiddel voor en ouderen om te fietsen maar wordt steeds meer een belangrijk 

vervoersmiddel in een duurzame stadsomgeving te worden. Albert Hein-bezorgdiensten in 

Amsterdam1 en politiediensten in Amerika en Zwitserland2 doen bijvoorbeeld tests met 

elektrische fietsen. Ook bleek uit onderzoek door GVK voor Univé dat 47% van de mensen 

bereid is minder dan 25 kilometer te fietsen voor woon-werkverkeer als dat op een elektrische 

fiets kan3. De verkoop van elektrische fietsen is in 2015 met ruim 16 procent gestegen, vier keer 

zo groot als de normale vraag naar fietsen4 en zal waarschijnlijk alleen maar verder groeien.  

Het is onduidelijk hoeveel oplaadpunten voor elektrische fietsen er zijn in Den Haag. Ook staan 

de exacte locaties niet aangegeven en zijn ze lastig vindbaar. Wat GroenLinks betreft moet de 

gemeente waar mogelijk de elektrische fiets stimuleren en faciliteren.  

 

Daarom stelt GroenLinks, onder vermelding van artikel 30 van het reglement van orde, de 

volgende vragen: 

 

 

1. In Den Haag is het onduidelijk hoeveel oplaadpunten voor elektrische fietsen er zijn 

(volgens fietsnetwerk.nl zes, volgens sparta.nl via de ANWB zeventien en volgens 

oplaadpunten.nl vijf). Kan het college aangeven hoeveel elektrische fiets 

oplaadpunten er in Den Haag zijn, met splitsing naar wijk? 

2. Is het college van mening dat er genoeg oplaadpunten zijn verspreid over Den Haag? 

3. Is het college het met GroenLinks eens dat elektrische fietsen een waardevolle 

toevoeging zijn aan duurzame stadmobiliteit? Is het college het eens dat dit 

gestimuleerd dient te worden? Zo nee, waarom niet? Zo ja, op welke wijze wil de 

gemeente dit gaan bevorderen? 

 

 

 

 

Arjen Kapteijns 

 

 

 

 

                                                
1
 https://www.elektrischefietsen.com/2016/albert-heijn-gaat-weer-op-de-fiets-bezorgen 

2
 https://www.elektrischefietsen.com/2016/zwitserse-politie-stapt-op-e-bike/  

3
 https://www.elektrischefietsen.com/2016/e-bike-van-de-zaak-biedt-uitkomst-voor-woon-werkverkeer/  

4
 https://www.elektrischefietsen.com/2015/verkoop-e-bikes-groeit-met-ruim-16-procent/  
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